
 

 
 

Latvijas Slēpošanas federācijas (LSF) 
Valdes sēdes 

PROTOKOLS Nr. ADM/2023/11 
 
 
2023. gada 12. jūlijā plkst. 9:00 
Tiešsaistes video platformā Microsoft Teams 
 

    
Darba kārtība 

 
1. Biedrības “ALL-ROUND Ski Team” iesnieguma izskatīšana par uzņemšanu LSF. 

A. Raugulis 
2. LSF valdes priekšsēdētāja vietnieka ievēlēšana. D. Doršs 
3. LSPF 2023.gada budžeta finansējuma tāme. D. Doršs, L. Liniņa 
4. LSF treneru sertifikācijas kārtība. A. Raugulis 
5. Divcīņas un tramplīnlēkšanas Obmen statuss/funkcijas. A. Raugulis 
6. Dažādi 

 

1. Izteicās: D. Doršs, A. Raugulis, L. Kaparkalējs, J. Puida,  

D. Doršs informē, ka saņemts iesniegums par biedrības “ALL-ROUND Ski Team” 
uzņemšanu par LSF biedru. Biedrību šajā valdes sēdē pārstāv Lauris Kaparkalējs.  

A. Raugulis apstiprina, ka visi nepieciešamie dokumenti ir saņemti.  

L. Kaparkalējs informē, ka kopā ar Edgaru Bernānu izveidojuši biedrību “ALL-ROUND 
Ski Team”, plāno piesaistīt vēl sportistus, lai klubs augtu lielāks. Mērķis ir izveidot 
kopienu, kurā sportistiem palikt pēc sporta skolas beigšanas. Tā kā distanču slēpošanas 
sporta klubu Latvijā ir ļoti maz, grib, lai šis sporta klubs ir ar tradīcijām, kā arī centīsies 
atbalstīt sportistu dalību augsta mēroga sacensībās - Pasaules Kausos, Olimpiskajās 
Spēlēs un Pasaules Čempionātos. Pašlaik biedrībā “ALL-ROUND Ski Team” ir pieci 
sportisti, no kuriem četri sportisti ir beiguši sporta skolu un ir tikai šajā klubā un piektā 
sportiste Linda Kaparkalēja joprojām ir Madonas BJSS, viņas gadījumā klubs pašlaik pilda 
tikai atbalstošu funkciju. Ja iespējams, uz priekšu lūdz Latvijas Čempionātos, LSF 
rīkotajās sacensībās, starta protokolos, kā arī FIS sarakstos pievienot nosaukumam arī 
“Madona”, tā kā Madona ir galvenais atbalstītājs, t.i. pie biedrības nosaukuma norādīt arī 
“- Madona”, par to vienojušies arī ar Māri Gailumu, kas ir vecākais speciālists sporta jomā 
Madonas novada pašvaldībā. Rangā varētu izmantot tikai to pirmo nosaukuma daļu, 
piemēram “ALL-ROUND Ski Team” (bez  “- Madona”) utt.  

J. Puida piekrīt, ka ranga rēķināšanai būtu jāizmanto nosaukuma pirmā daļa, t.i. vadīsies 
pēc tā, kas būs minēts pieteikumā. Lūdz L. Kaparkalēju pasekot līdzi, lai ir precīzi.  

A. Raugulis papildina, ka veiks izmaiņas arī FIS sarakstos, jo sacensību sekretariāti ņem 
sportistu datus no FIS sarakstiem.  

Piedalās:  Dinārs Doršs   Gunārs Ikaunieks  
  Daniels Fogelis  Jānis Puida 
  Einārs Lansmanis  

   

LSF ģenerālsekretārs: Agris Raugulis 
LSF Grāmatvede: Laila Liniņa 
Viesi: Lauris Kaparkalējs (līdz 9:18 – 1. jaut.) 
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D. Doršs uzskata, ka sportistu pārstāvēto klubu nosaukumus var papildināt ar pilsētas, 
vietas, pašvaldības nosaukumu, bet komercnosaukumu – atbalstītāju nosaukumā likt 
nevarēs.  Svarīgi nodefinēt, kā biedri iesniedz savu sportistu sarakstus un ko norāda pie 
pārstāvētā kluba, lai nerodas problēmas ar ranga rēķināšanu un nosaukumu 
nesakritībām. Pieteikšanās sistēmā par atšķirīgiem nosaukumiem uzskata jebkuru niansi, 
t.sk. lielo un mazo burtu atšķirīgu lietojumu dažādos pieteikumos utt. Tiek strādāts pie tā, 
lai klubu izvēlne būtu formulēta kā “drop-down” izvēlne, kurā pieteicējam jāizvēlas vienu 
no piedāvātajiem variantiem. Būs vēl tehniski jāizdomā, kā noformulēt, lai sistēma saprot, 
ka, piemēram, “ALL-ROUND Ski Team” – Madona un “ALL-ROUND Ski Team” – Talsi ir 
viens un tas pats sporta klubs.  

A. Raugulis jautā, vai biedrība “ALL-ROUND Ski Team” vēlētos iesaistīties distanču 
slēpošanas darba komisijā.  

L. Kaparkalējs atbild A. Raugulim, ka biedrība gribētu iesaistīties distanču slēpošanas 
darba komisijā, to pārstāvētu Edgars Bernāns.  

D. Doršs atgādina, ka būtu nepieciešams no jauna apstiprināt gan distanču, gan kalnu 
slēpošanas darba komisiju sastāvus – piedāvāt visiem biedriem iesaistīties un kādā no 
nākamajām sanāksmēm apstiprināt sastāvus.  

J. Puida apstiprina, ka distanču slēpošanas darba komisijas sastāvs tiks apstiprināts 
atkārtoti, iepriekš tas darīts rudenī pēc kopsapulces, tagad – tuvākajā distanču 
slēpošanas darba komisijas sanāksmē.  

Par Pret Atturas 

5 0 0 

NOLEMJ: 
1.1.  uzņemt biedrību “ALL-ROUND Ski Team par LSF biedru.  

 

2. Izteicās: D. Doršs, L. Liniņa, A. Raugulis,  

D. Doršs informē, ka nākamais darba kārtībā ir jautājums par LSF valdes priekšsēdētāja 
vietnieka ievēlēšanu.  

L. Liniņa informē, ka iepriekš saņemts komentārs no revidentes par to, ka Uzņēmumu 
Reģistra dators G. Ikaunieks netiek atspoguļots kā valdes priekšsēdētāja vietnieks, bet 
gan kā valdes loceklis ar tiesībām pārstāvēt biedrību atsevišķi. 

A. Raugulis informē, ka nupat runājis ar LOK juristu par šo jautājumu – šāda problēma ir 
arī citās federācijās, jo Uzņēmumu Reģistrs šādas lietas nereģistrē.  

Par Pret Atturas 

4 0 1 (G. Ikaunieks) 

NOLEMJ: 
2.1. par LSF valdes priekšsēdētāja vietnieku ievēlēt Gunāru Ikaunieku, un iesniegt 
LR Uzņēmumu Reģistrā nepieciešamos dokumentus.  

 

3. Izteicās: D. Doršs, L. Liniņa, A. Raugulis, J. Puida, G. Ikaunieks,  

L. Liniņa informē, ka nepieciešams apstiprināt LSPF 2023.gada budžeta finansējuma 
tāmi, kas pieejama elektroniski.  

A. Raugulis papildina, ka šo dokumentu nepieciešams apstiprināt un publicēt LSF mājas 
lapā.  

Par Pret Atturas 

5 0 0 

NOLEMJ: 
3.1. apstiprināt LSPF 2023. gada budžeta finansējuma tāmi.  
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4. Izteicās: A. Raugulis, D. Doršs, J. Puida,  

A. Raugulis informē par LSF treneru sertifikācijas kārtību – no IZM saņemts e-pasts, kurā 
norādīti četri punkti, ko LSF neizpilda pēc IZM noteiktajām prasībām. Šo e-pastu pārsūtījis 
arī valdes locekļiem. Informē par neatbilstībām – mājas lapā nav parādīta tāme, gada 
pārskats (ir publicēts, nosūtīs precīzu saiti uz atrašanās vietu), treneru sertifikācijas 
kārtība un sportistu reģistrs. Izstrādājis dokumentu “Latvijas Slēpošanas federācijas 
treneru sertifikācijas atzinumu izsniegšanas kārtība”, to ievietojis MS Teams šīs valdes 
sēdes direktorijā, nolasa skaļi sagatavotā dokumenta projekta saturu.  

D. Doršs atzinīgi izsakās par A. Rauguļa sagatavotā dokumenta saturu. Paskaidro, ka 
saprot, kāpēc šāds dokuments nepieciešams. Precizē noteikumus, kas jāizpilda, lai iegūtu 
trenera sertifikātu, kas atļauj strādāt par treneri.  

Valdes locekļi precizē izstrādātā dokumenta redakciju, t.sk. to, ka sporta veidu darba 
komisijām ir rekomendējošs raksturs, gala lēmumu pieņem LSF valde. Notiek diskusija arī 
par sportistu reģistra apkopošanu par 2022. gada sportistiem, kas sasnieguši 10 gadu 
vecumu un startējuši vismaz divās LSF sacensībās.  

Par Pret Atturas 

5 0 0 

NOLEMJ: 
4.1. lūgt A. Rauguli precizēt dokumentu “Latvijas Slēpošanas federācijas treneru 
sertifikācijas atzinumu izsniegšanas kārtība” saskaņā ar šajā valdes sēdē runāto; 

4.2. apstiprināt dokumentu “Latvijas Slēpošanas federācijas treneru sertifikācijas 
atzinumu izsniegšanas kārtība” ar precizējumiem, kas izdarīti šajā valdes sēdē.  

 

5. Izteicās: A. Raugulis, D. Doršs,  

A. Raugulis informē par divcīņas un tramplīnlēkšanas Obmen statusu / funkcijām. 
Skaidro, ka notikusi tramplīnlēkšanas un ziemeļu divcīņas darba grupas sanāksme, 
informē par pieņemtajiem lēmumiem. Cita starpā aktualizēts un apstiprināts jautājums par 
M. Sokolovas iecelšanu par divcīņas un tramplīnlēkšanas Obmen.  

Par Pret Atturas 

5 0 0 

NOLEMJ: 
5.1. pamatojoties uz tramplīnlēkšanas un ziemeļu divcīņas darba komisijas lēmumu, 
deleģēt divcīņas un tramplīnlēkšanas Obmen statusu Margaritai Sokolovai. 

 

6. 

6.1. Izteicās: A. Raugulis, D. Doršs, L. Liniņa 

A. Raugulis informē, ka nepieciešams apstiprināt arī IZM 2023. gada piešķirtā budžeta 
finansējuma tāmi. Sporta veidu iesūtītās tāmes ir saņemtas un apkopotas.  

Par Pret Atturas 

4 0 0 

NOLEMJ: 
6.1.1. apstiprināt IZM 2023. gada piešķirtā budžeta finansējuma tāmi. 

 
 
Sapulce beidzas plkst. 10:41. 
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LSF Valdes priekšsēdētājs 
Dinārs Doršs 
 
 
 
 
 
 
Protokolu sastādīja L. Šķibuste 


